
 

 

Geachte raadsleden. 

Mijn naam is Heidi Jonker en ik spreek in namens de initiatiefgroep “1000 
Bomen voor Gouda” waaraan veel vertegenwoordigers deelnemen van de 
Goudse Samenleving. O.a. Gouda Bruist, Promen, inwoners van het Van Bergen 
IJzendoornpark, Futseltuin, ex-tuinambassadeurs en particulieren.  
 
Naar aanleiding van het aanplanten van inmiddels 3,5  miljoen bomen op 1  dag 

in Ethiopië dacht ik, er moet in Gouda toch ook een mogelijkheid zijn om meer 

bomen te planten. Op 30 augustus gooide ik een visje uit onder de titel “1000 

Bomen voor Gouda” op facebook en twitter. Ca. 35.000 mensen hebben het 

gezien, velen reageerden.  

In december 2015 nam ik op uitnodiging van ICOMOS, het adviesorgaan van de 

UNESCO, deel aan een ronde tafel conferentie te Parijs waar Gouda, als 

werelds pilotproject werd verkozen om de bodemdaling tegen te gaan.  Met 3 

journalisten stelden we de Nederlandse pers en publiciteit op de hoogte.  

Graag zet ik met u een boom op over het volgende voorstel. 

Wat zou het mooi zijn als we zouden opteren voor een onderdeel van de Green 

Capital Award, de Europese Green Leaf. Vorig jaar won Nijmegen deze 

prestigieuze prijs die in 2010 in  het leven is geroepen door de Europese 

Commissie. Green Capital richt zich vooral op transities rondom 

groen/biodiversiteit, voedsel, klimaataanpassingen en de afvalvrije stad. Als we 

daarop inzetten enthousiasmeren we misschien ook de inwoners.  Het 

Groenfonds beschikt toch ook over de nodige middelen?  

In verband met de expositieruimte, links van de ingang stellen we voor, deze 

zodanig aan te passen dat inwoners er informatie kunnen vinden over 

duurzame oplossingen voor de stad op breed terrein. Kortom een Duurzaam 

voorlichtingspunt.  

Vrijwilligers die zich bezig houden met duurzame initiatieven kunnen er 

exposeren.   

Mijn voorstel is het beeldscherm te benutten voor uitzendingen van RTV 

Gouwestad en nieuws van Gouda Bruist. Het is mooi als het over duurzame 

initiatieven handelt  of informatieve films vertoont. Tevens kunnen we er 



 

 

samenkomsten organiseren. Ook een zithoekje is welkom. We zijn niet meer zo 

piepjong. 

Even wat voorbeelden. Je hebt een duurzaam initiatief en je wilt weten waar je 

informatie kunt vinden betreffende jouw onderwerp. Welke groene initiatieven 

zijn er in de stad en in welk deelgebied bewegen ze zich. Hoe en waar vind je 

aansluiting? Waar vind ik de voorschriften van de gemeente en waar vindt men 

info betreffende subsidies of anderszins.  Wie helpt met de eventuele subsidie-

aanvraag? 

Daarom lijkt me de exporuimte uitermate geschikt als duurzaam informatie-en 

ontmoetingspunt. 

Misschien ergerde u zich groen en geel tijdens mijn voorstel, maar mag ik 

hopen, samen met velen op groen licht? 

Een aparte bijlage met diverse links naar hoe Nijmegen een groene stad werd 

en er een belangrijk award voor mocht ontvangen is verkrijgbaar bij de griffie. 

Hartelijk dank voor uw aandacht.  

Voor uitgebreide informatie: 

Heidi Jonker 
Mail: heidi.jonker@gmail.com 
Telefoon: 06 12106737 
 

 

  


